
Bestyrelsesmøde mandag, den 7. oktober 2024 kl. 18.00 
 
Afbud: Berit og Lene 
Gæster:  
 
Dagsorden:   

o Godkendelse af dagsorden.  
 
o Godkendelse af referat fra 9. september 2024 

 
o Orientering v/daglig leder 

o Siden sidst. Det går godt. God stemning generelt. 
o Martin har på SKRKs vegne købt gummimåtter til alle opstaldningspladser i 

hjerterummet. 
 

o Orientering v/formanden - fraværende 
 

o Orientering v/kasserer 
o Siden sidst. Indeksregulering/prisstigning fra 1/1-2025. Derefter vil vi hvert år fra 1. 

januar indeksregulere.  
 

o Stævneudvalg: 
o Siden sidst. Vi har haft stævner, og det er gået rigtig godt. Dog var der lørdag en løs 

hest, som tog turen alene henover Flyvej og blev ramt af en motorcyklist. Til alt 
held skete der ikke stor personskade. På baggrund af uheldet, er vi er enige om at 
hullet ved græsbanen skal lukkes forsvarligt af. 

o Personalet var meget dygtige til selv at gøre klar fredag til sidste weekends stævne. 
 

o Elevskolen/Undervisning/Heste: 
o Status. I juli aftalte vi at vi kunne få Malou, en jyde, på prøve i tre måneder. Hun er 

ankommet efter fravænning af føl og er i gang med genoptræning til ridefys brug. 
o Der ledes med lys og lygte efter gerne to store nye elevheste til vores rideskole. 

 
o Sponsorudvalg:  

o Orientering. Rikke A. har fået en ny skiltesponsor ”Just Accounting”. 
 

o Arbejdsdage/opgaver:  
o Hegn ved springbane mod Flyvej laves 
o Flagstænger/stang sættes ordentlig fast og males. 
o Grus i gang mod foldene ønskes i huller, således vandet løber den rigtige vej. 

 
o Møderække: 

o Mandag, 11/11-24 kl. 18.00 
o Mandag, 16/12-24 kl. 18.00 
 

o Eventuelt: 
o Svamp på heste i stalden. Lågen i boksdøren skal være lukket 100% af tiden 

mens hesten er angrebet. Hesten behandles og boks vaskes ned i egnede    
produkter. 


